
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 22. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 233
Vil ministeren oplyse, hvad sker der med vindmøller, når de tages ned? Ministeren bedes 
i den forbindelse oplyse følgende:
1. Hvor stor en del af materialerne bliver genanvendt?
2. Om det er korrekt, at nogle vinger graves ned i jorden?
3. Hvad der i øvrigt sker med de materialer som ikke genanvendes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Susanne Zimmer 
(FG).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 19. april 2022.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Susanne. Zimmer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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